
Verksamhetsberättelse för 2024 
 

Verksamheten inleddes som vanligt med årsmöte i början av 

året. Flygträffarna har precis som förra året varit mycket 

lyckade och välbesökta, trots att vi fått ställa in och ändra 

datum på grund av busväder. 

Fältet har i vis mån klipps av medlemmar med stöttning av 

Jonny. Gräsklipparna förvaras nu hos Jonny och han sköter 

servicen på dessa. Styrelsen vill tacka alla medlemmar för 

nerlagt arbete för klubbens räkning. Överlag har 

verksamheten präglats av fin gemenskap och roliga och 

intressanta flygträffar. Årsmötet har hänskjutet frågan om nytt 

flygfält till Årsmötet 2025 och Jonny jobbar på detta. Jonny 

har nu inköpt en åkgräsklippare och erbjuder medlemmarna 

att klippa åt dem som så önskar mot en ersättning. De som 

önskar klippa själva kan naturligtvis göra detta med klubbens 

maskiner. Vi ser fram emot att träffas på årsmötet den12/2. 

Samt ett nytt och intressant flygår. 

Styrelsen i MFK Pegasus /Ordförande G. Becker. 


